
Protokół Nr 33/2021

z obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 24 listopada 2021 roku
o godz. 10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul.
Piaseczyńskiej 77- obrady sesji miały charakter mieszany, tj. zarówno stacjonarny w
siedzibie Ratusza, jak również poprzez możliwość uczestniczenia w obradach sesji
zdalnie, poprzez platformę internetową

W obradach udzia[ wzięli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, II Z-ca Burmistrza Dariusz Zieliński.
z-ca Skarbnika Katarzyna Żuber, Kierownik Wydziału Oświaty. Kultury i Zdrowia Magdalena
Gołębiowska. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec,
Kierownik Wydziału PIano\\.-ania Przestrzennego Ewa Klimkowska —Sul oraz jej zastępca
Elżbieta Bartoszewska. Dy-rektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward Skarżyński.
Kierownik Ośrodka Pomocy- Społecznej Ewa Michalska. Kierownik Biura Komunikacji
Społecznej Katarzyna Tusińska. pracownicy urzędu. radni oraz mieszkańcy gminy.

Ad 1 — Otwarcie obrad.

Przewodnicząca Rady Agata Wiłczek przywitała zebranych i otworzyła obrady XXXIII
Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad 2 — Stwierdzenie kworum.

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (kopia listy stanowi
załącznik do niniejszego protokołu).

Ad 3 - Przyięcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że proponowany porządek obrad, który radni otrzymali wraz
z materiałami na sesję przedstawia się następująco:

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
„7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy, w tym

realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności i zobowiązań.
8. Infonnacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021.
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na laLa 202 ł-2028.
1. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla

Województwa Mazowieckiego.
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12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 225/VI/22/2012 Rady Miejskiej Konstancin

Jeziorna z dnia 26 kwietnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki

Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie.

13. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin-Jeziorna

prawa własności nieruchomości gruntowych położonych w Konstancinie-Jeziornie,

oznaczonych jako dzialki ewidencyjne numer 18/23. 19/13 oraz 19/24 z obrębu 03-26.

14. Projekt uchwały w sprawie Wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej

położonej w miejscowości Kawęczyn w gminie Konstancin-Jeziorna, stanowiącej działkę

ewidencyjną numer 372 z obrębu 0009 Kawęczyn.

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy

z dotychczasowymi dzierżawcami, części nieruchomości położonej

w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Literatów, stanowiącej część działki ewidencyjnej

numer 108/15 z obrębu 03-12.

16. Projekt uchwaty w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej na

dofinansowanie z budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna, przedsięwzięć z zakresu ochrony

środowiska, obejmujących modernizację systemów ogrzewania w budynkach i lokalach

mieszkalnych, na korzystniejsze z punktu widzenia kryterium sprawności energetycznej

oraz kryterium ekologicznego.

17. Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do

obliczenia podatku rolnego na 2022 rok.

18. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla

gminy Konstancjo-Jeziorna na lata 2022-2025.

19, Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulic: Polnej, Bielawskiej i Warszawskiej

w mieście Konstancin-Jeziorna.

20. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ul. Bielawskiej w mieście

Konstancin-Jezioma.

21. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla dzialek o nr ewid. 163/3 i 166/20 z obrębu ewid.

00-04 Czarnów w gminie Konstancin-Jeziorna,

22. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działek o nr ewid. 16 i 8/3 z obrębu 03-26

w Konstancinie-Jeziornie.
23. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 10/51 z obrębu 02-01

w Konstancinie-Jeziornie.

24. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla dziatki o nr ewid. 95 z obrębu 03-02

w Konstancinie-Jeziornie.
25. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 306/VII/20/2016 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 1 czerwca 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego centralnej części terenu wsi

Bielawa.
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26. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 308/ylł/20/20ł6 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 1 czerwca 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego jezior hielawskich i terenów
przyległych.

2”7, Projekt uchwały w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu
Strategii rozwoju gminy Konstancin-Jeziorna do 2030 roku.

28. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dta Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna.

29. Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna.

30. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na funkcjonariusza publicznego w osobie
Edwarda Skarżyńskiego pełniącego funkcję Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunahiej
w Konstancinie-Jeziornie (BRM 185/2021).

31. Korespondencja.
32. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, że jako wnioskodawca wycofuje z porządku
obrad pkt 12 - Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwały 225/VI/22/2012 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 26 kwietnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Staanu Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie.

Przewodnicząca Agata Wilczek zwróciła się z wnioskiem polegającym na wprowadzeniu w
punkcie 12 porządku obrad projektu uchwały, która została przekazana Radzie Miejskiej na
7 dni przed sesją - Projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

W wyniku glosowania: za- 20 (jednogłośnie) wniosek o zmianę porządku obrad zostal
przyjęty.

Radna Aleksandra Kostrzewska zwróciła się z wnioskiem polegającym na wprowadzeniu w
punkcie 31 porządku obrad projektu ueh4aty w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność
Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna Kazimierza Jańczuka narusząjąc zasadę
obiektywizmu, rzetelności, bezstronności oraz równości wobec każdego mieszkańca na sesji
Rady Miejskiej w dniu 13 maja 2021 r. (BRM 318/2021).
W wyniku głosowania: za- 18 (jednoglośnic) wniosek o zmianę porządku obrad został
przyjęty.
Skorygowany o powyższe wnioski porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. łnformacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy, w tym
realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności i zobowiązań.
8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
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9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwaly budżetowej na rok 2021.

W. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 202 1-2028.

11. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla

Województwa Mazowieckiego.
\l22-2il2 Riih Mwr.kiej k%uisuuwin

Jeź4erna dn4a 26k444e nia—20-1—2—r— iawic uchkyalcniu SUtltitu 7ikl-ai „flt”id3Ib i

K%HnuI1ił]cu I i-tuiwiruic iciiurnit:, 12. Projekt uchwaty w sprawie uchwalenia regulaminu

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

13. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin-Jeziorna

prawa własnośct nieruchomości gruntowych położonych w Konstancinie-Jeziornie,

oznaczonych jako dziatki ewidencyjne numer 18/23. 19/13 oraz 19/24 z obrębu 03-26.

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej

położonej w miejscowości Kawęczyn w gminie Konstancin-Jeziorna, stanowiącej działkę

ewidencyjną numer 372 z obrębu 0009 Kawęczyn.

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z

dotychczasowymi dzierżawcami, części nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie

przy ulicy Literatów, stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 108/15 z obrębu 03-12.

16. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej na

dofinansowanie z budżetu Gminy Konstancin-Jezioma. przedsięwzięć z zakresu ochrony

środowiska, obejmujących modernizację systemów ogrzewania w budynkach i lokalach

mieszkalnych, na korzystniejsze z punktu widzenia kryterium sprawności energetycznej oraz

kryterium ekologicznego.

17. Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do

obliczenia podatku rolnego na 2022 rok.

18. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla

gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2025.

19. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulic: Polnej, Bielawskiej i Warszawskiej w

mieście Konstancin-Jeziorna.

20. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ul. Bielawskiej w mieście Konstancin-Jeziorna.

21. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działek o nr ewid. 163/3 I 66/20 z obrębu ewid. 00-04

Czarnów w gminie Konstancin-Jeziorna.

22. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działek onr ewid. 16 i 18/3 z obrębu 03-26 w

Konstancinie-Jeziornie.

23. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działki onr ewki. 10/51 z obrębu 02-Ol w

Konstancinie-Jeziornie.

24. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 95 z obrębu 03-02 w Konstancinie

Jeziornie.
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25. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 306/VII/20/2016 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 1 czerwca 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego centraLnej części terenu wsi Bielawa.
26. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 308/VII/20/2016 Rady Miejskiej
Konsancin-Jeziorna z dnia 1 czerwca 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego jezior bielawskich i terenów
przyległych.
27. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu
Strategii rozwoju gminy Konstancin-Jeziorna do 2030 roku.
28. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy Konstancin
Jeziorna,
29. Projekt uchwaly w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna,
30. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na funkcjonariusza publicznego w osobie
Edwarda Skarżyńskiego pełniącego funkcję Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w
Konstancinie-Jeziornie (BRM 185/2021).
31. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna Kazimierza Jańczuka naruszając zasadę obiektywizmu. rzetelności,
bezstronności oraz równości wobec każdego mieszkańca na sesji Rady Miejskiej w dniu 13
maja 202ł r. (BRM 318/2021).
32. Korespondencja.
33. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad 5 — Wystąpienia mieszkańców.

ś• Pan Krzysztof Podsiadło zabrał głos w imieniu mieszkańców ulicy Wąskiej.
mieszkańcy zTóci1i się do Rady Miejskiej oraz do Burmistrza z prośbą, aby w budżecie
na rok 2022 została ąjęta pozycja : . oświetlenie u. Wąskiej”. Przypomniał, że już w
roku 2019 mieszkańcy zgłosili taki wniosek i nadal ulica pozostaje nieoświetlona. Pod
wnioskiem podpisało się wielu mieszkańców. Prze%%Odnicząca Agata Wilczek
pointormowała, że merytorycznie odpowiedzialna Komisja Rady Miejskiej ząjmie się
powyższym wnioskiem.

+ Pan Krzysztof Klucz zabrał glos w sprawie inwestycji z roku 2010 przy budowie
ogrodzenia przy szkole ul. Wojewódzkiej 12. której był podwykonawcą. Do tej pory
należności za wykonane prace nie zostały uregulowane. Kwota o jaką walczy to ok.
80.000 zł. Protokół końcowy robót został przyjęty bez uwag. Jednak powołana została
Komisja, która na mocy zarządzenia Burmistrza podzieliła należne pieniądze, jednak
trafiły one nie do wszystkich podwykonawców. Pan Krzysztof Klucz nie otrzymał
należnego za pracę wynagrodzenia. Zadał pytanie co zawinił, że po wykonaniu pracy
jego zaległości nie zostały uregulowane? Poinformowal. że na sali jest Poseł na Sejm
RP Pan Arkadiusz Iwaniec. Pan Poseł poinformował, że w powyższej kwestii złoży do
Burmistrza Gminy Interwencję Poselską. W odpowiedzi Burmistrz Kazimierz Jańczuk
poinformował, że wszystkie zobowiązania, które miała ponieść Gmina ujęte w raporcie
otwarcia na początku Kadencji Burmistrza zostały wypłacone. Prawnicy wskazali
hierarchię, komu w pierwszej kolejności należy wypłacić zaległe pieniądze. Pan
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Krzysztof Klucz byl podwykonawcą jednej z firm. Nie otrzymał pieniędzy i złożył

sprawę do Sądu. Sąd rozstrzygnął tą sprawę w następujący sposób: Gmina nie jest winna

Panu Kluczowi żadnej kwoty. Sąd wskazał, że po należne pieniądze Pati Krzysztof

winien się zwrócić do swojego pracodawcy, dla którego był podwykonawcą. Sąd

Nąjwyższy odrzucil złożoną przez Pana Klucza kasację.

* Pani Lilia Sokół zabrała głos W sprawie wniosku dotyczącego ul. Pilskiej, który złożyła

do Bunnistrza. Czy Burniistrz posiada zgodę na wykonywanie inwestycji w tej ulicy?

Na powyższe pytanie zostanie udzielona Mieszkance odpowiedź w najbliższym czasie

—poinformował Burmistrz Kazimierz Jańczuk . Głos zabrała Kierownik Wydzia]u

Planowania Przestrzennego — Ewa Kl imkowska-Sul. Poinformowała, że sprawa toczy

się w Sądzie Administracyjnym i Sąd to rozsirzygnie, czy Gmina miała prawo w mpzp

zaprojektować drogę publiczna na wskazanej przez mieszkankę działce.

Następnie Pani Lilia Sokół zabrała glos w kontekście projektu uchwały w sprawie

podwyższenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy. Zapytała czy skarga

pracowników Urzędu zostala skierowana do Państwowej łnspekcji Pracy i czy

pracownicy Urzędu otrzymali zaległe wynagrodzenie? Burmistrz poinformował, że nie

zatrzymał żadnemu pracownikowi wynagrodzenia. PIP otrzymała anonim i

zadeklarowała, że dokona działań mających na celu potwierdzenie informacji

zawartych w anonimowym piśmie. Pani Lilia Sokół zadała również\ pytanie dotyczące

złożonej przez Nią skargi. Otrzymała informacje, że projekt uchwały w tej kwestii

będzie omawiany w pkt 31 dzisiejszych obrad. Zadała również pytanie dotyczące faktu

nieotrzymania przez Nią nagrań z posiedzeń Komisji Rewizyjnej z sierpnia 2021 r.

Odpowiedzi udzieliła Mecenas Kinga Krzyżewska.

> Pan Zygmunt Włodarczyk wystąpił w sprawie krzeseł i stołów dla Klubu Seniora.

Teraz są one zniszczone, stoły, podłogi, ściany. Następnie wystąpił z tematem

wybudowania ścieżki do cmentarza w Maryninie.

Następnie zadał pytanie czy w Mirkowie zostanie wybudowane nowe osiedle przez

Spółkę Arche. Przypomniał, że tam jest cała tablica Mendełejewa” w ziemi. zatruta

gleba, gdyż tam ponad 200 lat były zakopywane chemikalia. Przewodnicząca Agata

Wilczek przypomniała, że w powyższej kwestii RADA MIESJKA NIE ZAJĘŁA

JESZCZE OSTATECZNEGO ZDANIA. Słowa Agaty Wilczek potwierdził Burmistrz

Kazimierz Jańczuk. żadna uchwała w tej sprawie nie zostala podjęta.

+ Następnie głos zabrał Poseł Pan Arkadiusz Iwaniak — poinformował, żeby potraktować

Jego wystąpienie jako rozpoczęcie interwencji poselskiej. Jego zdaniem standardem jest

to, że Inwestor dba o to, żeby Wykonawca miał uregulowane należności.

+ Pan Michał Wiśniewski. poinformował, że podczas spotkania dotyczącego

zagospodarowania Mirkowa. Prezes udostępnił prezentację — wizualizację. Dlaczego ta

prezentacja nie jest udostępniona dla mieszkańców? Jakie Gmina podejmie działania

w celu zrekultywowania terenów na Mirkowie? W odpowiedzi Burmistrz Kazimierz

Jańczuk poinformował, że kilka dni temu spółka Arche wstrzymała udostepnienic tej

wizualizacji. W kwestii zrekultywowania terenu, Burmistrz poinformował, że Spółka
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Arche podjęła się poniesienia kosztów w wysokości ok. 30 mln zł na rekultywację
terenów pofabrycznych. Burmistrz poinformował, że Rada Miejska została zapoznana
z ustawą Lex Deweloper i w kontekście obaw Rada Miejska opracowała w formie
uchwały standardy, które obowiązują w Gminie w zakresie planowania przestrzennego.
Chronią one wyraźnie naszą Gminę przed ustawą Lex Deyeloper. Pan Michał
Wiśniewski zwrócił się do Radnych, aby przyjrzeli się BLidżetowi na rok 2022 i
zabezpieczyli środki na ścieżki rowerowe. Zaapelował o odwagę dla Radnych aby
uchwalając Budżet nie bali się wprowadzać zmian, przejrzeć planowane wydatki i
dokonać zmian.
W odpowiedzi Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinlbrmował. że w projekcie Budżetu na
rok 2022 Burmistrz przeznacza 38 mln 700 tys. zł. na inwestycje. Dokonał krótkiego
porównania z Gminami sąsiednimi.

+ Pan Jan Strękowski zwrócił się do Burmistrza Dariusza Zielińskiego w sprawie
wyjaśnień projektanta. który przygotowywał do Regionalnej Dyrekcji Ochrony
środowiska wniosek dotyczący przebudowy ulicy Kołobrzeskiej. Wniosek był
sporządzony z blędami. Czy jest jakaś reakcja na ten wniosek? Burmistrz Dariusz
Zieliński poinformowaŁ że w tym momencie nie posiada wiedzy na ten temat i sprawdzi
to najszybciej jak możliwe i udzieli odpowiedz na zadane pytanie. Burmistrz Kazimierz
Jańczuk poinformował, że projektant poprawił swoje blędy. Pan Strękowski zadał
pytanie : „. czy znalazło się 5 mln ?„ skoro w programie sesji znajduje się projekt
uchwały w sprawie podwyższenia wynagrodzenia dla Burmistrza? Odpowiedzi udzielił
Burmistrz Kazimierz Jańczuk. Poinformowal. że śledztwo w sprawie kradzieży 5 mln
prowadzi Prokuratura Regionalna w Łodzi.

+ Pani Lilia Sokól zadala pytanie dotyczące kosztów przygotowywania mpzp dla
pojedynczych działek? Czy te koszty są uzasadnione? Odpowiedzi udzielił Burmistrz
Jańczuk. xy tej chwili xy urzędzie czeka do opracowania ponad 100 mpzp.

Ad 6 - Interpelacje. zapytania radnych i Kolne wnioski.

Radna Alfreda Konopka zadała pytanie dotyczące losów nabytej przez Gminę od f5rmy
MagBud działki przy ul. Świetlicowej i Warszawskiej. Na jakiem etapie są prace
związane z tą działką? Burmistrz poinformował, że projektanci dokonali już
opracowania projektu dotyczące tego placu. Rada Miejska zaakceptowała ideę
urządzenia tam placu wielofunkcyjnego. Radny Piotr Wasilewski zadał pytanie czy
Burmistrz występował u udzielenie zgody do odpowiednich instytucji aby urządzić tam
bazarek. Burmistrz odpowiedział.

) Radny Bogusław Komosa zadał pytanie dotyczące powództwa przeciwko Bankom w
sprawie kradzieży S mln zł. z gminnych pieniędzy oraz który z Banków będzie
prowadził obsługę bankową Gminy w 2022 roku? Burmistrz odpowiedział, że
Kancelaria Prawna wynajęta przez Gminę złożyła pozew do Sądu Okręgowego w
Warszawie w tej sprawie. W kwestii przetargu na obsługę bankową — Burmistrz
poinformował, że odbyły się dwa przetargi ale nie przyniosły rozstrzygnięcia. W
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związku z powyższym „ po zasięgnięciu opinii prawników Gmina ma .„wolną rekę” by

wybrać bank do swojej obsługi tnansowej na okres od I stycznia 2022 r. do 31 grudnia

2024 r.

Radny Bogusław Komosa zadał również pytanie jakie wynagrodzenie otrzyma

Kancelaria Prawna, która reprezentuje Gminę w sprawie 5 min. Burmistrz

poinformowała. że jest to kwota łączna 15.500 zł.

) Radny Arkadiusz Głowacki zadał pytaiie czy w związku z usprawiedliwioną

nieobecnością Burmistrz Ryszarda Machalka Komisja Mieszkaniowa będzie działała

bez zmian? Burmistrz Kazimierz Jańczuk odpowiedział. że niebawem będą zmienione

zarządzenia „ w których Bunnistrz Machałek był Przewodniczącym określonych

Komisji.

Radny Adam Grzegorzewski zadał pytanie na jakim etapie jest zalecony przez Komisję

Rewizyjna audyt wewnętrzny przeprowadzany w GOSiR? Burmistrz odpowiedział, że

po otrzymaniu od Rady Miejskiej wniosku o zwolnienie Pani Dyrektor GOSiR,

zaprosiła Ją na rozmowę i poinformował o zaistniałym fakcie oraz o audycie. Audyt

pierwotnie miał być zakończony do dnia 20 Listopada 2021 r, jednak Pani Audytor

wystąpiła o przedłużenie terminu do dnia 30 Listopada, na co Burmistrz wyraził zgodę.

) Radna Iwona Siudzińska zadała pytanie na jakiem etapie jest opracowywanie mpzp dla

Bielawy i kiedy będzie wyłożenie tego planu? Odpowiedzi udzielila Ewa Klimkowska

— Sul informując, że wyłożenie odbędzie się w najbliższym czasie.

> Radny Bogusław Komosa zadal pytanie czy Pani Dyrektor GOSiR nadal pełni swoje

obowiązki. Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, że tak.

Radny Włodzimierz Wojdak zadał pytanie dotyczące sieci wod-kan na terenie Gminy i

przyłączanie działek do tych sieci. Zadał pytanie czy łącznik w Klarysewie przy ul.

Pogodnej została zbudowany zgodnie z zasadami ochrony przyrody i drzew. Burmistrz

odpowiedział, że żadne drzewo nie zostało wycięte.

Radna Iwona Siudziikska zadała pytanie dotyczące konsultacji w sprawie dachu w

Bielawie na budynku straży i świetlicy wiejskiej. Burmistrz udzieli odpowiedzi po

przerwie, po zdobyciu wszystkich niezbędnych informacji.

) Radna Agata Wilczek zadała pytanie dotyczące interpelacji którą złożyła w sprawie

parkingów dla osób niepełnosprawnych. Czy są już odpowiedzi ze Starostwa

Powiatowego oraz z MZDW? Odpowiedzi udzielił Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

Ad 7 — Informacja Burmisti-za o pracy między sesjami oraz o sytuacjijinanso wej gminy,

n” tym realizacji planu (lot/lodów I ityduthów budżetowych oraz nafeżności i zobowiązań.

Przewodnkzqca poinformowała, ŻE POWYŻSZĄ INFORMACJĘ WSZYSCY RADNI

OTRZYMALI NA SWOJE SKRZYNKI MAIL OWE I POPROSIŁA O ZADA WANIE

PYTAŃ.

Radna Anna Borowska zadał pytanie dotyczące spotkania z Dyrektorem Biura Inwestycji
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Polskiej Wytwórni Papierów Wartościowych w dniu 28.10.2021. w sprawie ewentualnej
budowy swojej siedziby na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

Radny Bogusław Komosa zadał pytanie dlaczego w zestawieniu o sytuacji finansowej Gminy
nie ma wzmianki o zaginionych z kasy 5 mln, zł?

Radna Renata Dąbrowska zadała pytanie dotyczące spotkania BLlmiistrza z Dyrektorem
Muzeum Etnografkznego w Warszawie w sprawie możliwości umieszczenia wystawy IJrzecza
w budynku gminnym w Kępie Okrzewskiej?

Na wszystkie pytanie odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

W dalszej kolejności Burmistrz poinformował zebranych, że Gmina złożyła 3 wnioski do
programu Polski Ład. Premier przyznał Gminie 5 mln zł na budowę sieci wod-kan w
Cieciszewie.

Ad 8 - Ji?formaeja Przewodniczącej Rady o pruci” niędzy sesjami

Pytań brak.

Ad-9 Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazala glos Skarbniczce Marcie
Niedzielskiej. która przedstawiła i omówila w/w projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Radny Boguslaw Komosa zadał pytania:
- zapylał o koszt instalacji i modernizacji ładowarki autobusu elektrycznego w Konstancinie
Jeziornie?
- poinformowal. że jest przeciwny, aby Gmina dopłacała takie duże kwoty do odbioru odpadów
komunalnych i zaznaczył, że jest przeciwny dopłacie za odbiór ścieków dla firmy Saur
Konsuncja.

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Kazimierz Jańczuk, informując że podczas przerwy udzieli
wszelkich wyjaśnień.

W wyniku glosowania: za- 16, przeciw
—

I. wslrzymala się - 2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 425/y111133/202ł.

Ad-10 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2021-2028.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazala głos Skarbniczce Marcie
Niedzielskiej, która przedstawiła i omówiła w/w projekt uchwaly wraz z autopoprawką.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
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W wyniku głosowania: za- 16, przeciw — 1, wstrzymały się - 2 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.

Nadano jej numer 426/VIII/33/2021.

Ad. - 11 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocyfinansowej wformie dotacji celowej

dla Województwa Mazowieckiego.

Kierownik Wydziału Dróg Gminnych Piotr Szczepanik omówił w/w projekt uchwały.

Pytań brak.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieśławski

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- jednoglośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 427/V[[[133/202ł.

Ad. -12 Projekt uch wały w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward Skarzyński przestawił w/w projekt

uchwały. Poinformował, że w przedstawionym projekcie zostały ujęte uwagi Wojewody

Mazowieckiego po sesji w październiku 2021r.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzeimego i Spraw Komunalnych Ania Borowska

przedstawiła negatywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 (jednoglośnie) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 428/VIIL”33/202 1.

Ad 13 - Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin

Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowych położonych w Konstancinie

Jeziornie, oznaczonych jako działki ewidencyjne numer 18/23, 19/13 oraz 19/24 z obrębu

03-26.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński przestawił w/w projekt

uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Aiidrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła negatywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 10, przeciw — 3. wstrzymały się - 7 Rada Miejska podjęla ww.

uchwałę.

Nadano jej numer 429/V111133/202ł.
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Radny Bogusław komosa stwierdził, że w tej Gminie nie funkcjonują żadne zasady dotyczące
nabywania terenów pod drogi.
Radna Aima Borowska zauważyła, że w tym rejonie jest dużo problemów. jeżeli chodzi o
wykup terenów pod drogi.

Ad. 14 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
położonej w miejscowości Kawęczyn w gminie Konstancin-Jeziorna, stanowiącej działkę
ewidencyjną numer 372 z obrębu 0009 Kawęczyn.

Kierownik Wydzia[u Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński przestawił w/w projekt
uchwały
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Mąjątkoch Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania; za- 1?, przeciw — L wstrzymały się - 2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 430/VIII/33/2021.

Radny Arkadiusz Głowacki poinformował, że odradza sprzedaż w/w dzialki, Jego zdaniem
brakuje w Kawęczynie miejsca na wspólne spotkania dla mieszkańców.
Radna łrena Śliwka poinformowała, że ta działka nie posiada drogi dojazdowej.

Ad 15 — Projekt lichwa4” w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy
z dotychczasowrtni dzierżawcami, części nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie
przy ulicy Literatów, stanowiącej część działki ewidenc;jnej numer 108/15 z obrębu 03-12.

Kierownik Wydzialu Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński przestawił w/w projekt
uchwały

Przewodniczący Komisji Budżetu, łnwestycji i Spraw Mąjątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawil pozytywną opinię Komisji.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 (jednogłośnie) Rada Miejska pod jęla ww. uchwałę.
Nadano jej numer 43 ł/VIII/33/2021.

Ad 16- Projekt uch wały w sprawie określenia zasad i tiybu udzielania dotacji celowej na
dojinansowanie z budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna, przedsięwzięć z zakresu ochrony
środowiska, obejmujących modernizację systemów ogrzewania w budynkach i lokalach
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mieszkalnych, na korą wsm Lejne z punktu widzenia kryterium sprawności energetycznej oraz

kryterium ekologiczn ego.

Kierownik Wydziału Ochrony” Środowiska i Rolnictwa Renata .łasik przestawiła w/w projekt

uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła

pozytywną opinię Komisji.

W wyniku glosowania: za- 19, przeciw — 0, wstrzymały się - ł Rada Miejska podjęła ww.

uchwalę.

Nadano jej numer 432/VIII/33/2021.

Radny Krzysztof Bajkowski podziękował Burmistrzowi za przygotowanie tej uchwały.

W dalszej kolejności Burmistrz Kazimierz Jańczuk dokonał sprostowania informacji, które

podała jedna z lokalnych gazet. Dotyczy to tzw. „.kopciuchów” w gminie Konstancin-Jeziorna.

Przedstawił dane dotyczące wymiany pieców w Gminie.

Następnie Burmistrz przedstawił odpowiedź na wcześniejsze pytanie radnego Bogusława

Komosy — na temat kosztów poniesionych przez Gminę w roku 2020 na wybudowanie

ładowarki autobusu elektrycznego —jest to kwota 735.000 zł.

Ad 17- Projekt uch wały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyinzoiyanej do

obliczenia podatku rolnego na 2022 rak.

Radna Iwona Siudzińska przestawiła w/w projekt uchwały.

Przewodnicząca Korni sj i Roinictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła

pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 (jednoglośnie) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 433/VIII/33/2021.

Przewodnicząca Rady zarządziła 30 minutową przerwę.

Po przerwie wznowiono obrady.

Przewodnicząca Agata Wilczek zarządziła sprawdzenie kworum.

Ad 18- Projekt uch wały ty sprawie przjjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zakytkami

dla gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2 025.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazała głos Z-cy Kierownika Wydziału

Planowania Przestrzennego Elżbiecie Bartoszewskiej. która przedstawiła i omówiła w/w

projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła pozytywną

opinię Komiąji.
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Radny Ignacy Gołębiowski poinformował radnych o spotkaniu u Wojewody Mazowieckiego,
spotkanie dotyczyło Dziennego Domu Opieki dla Seniorów w Konstancinie ul. Jagiellońska
36. Obiekt ten jest wpisany do rejestru zabytków.
Radny Włodzimierz Wojdak zwrócił uwagę, że w wykazie obiektów ujętych w Gminnej
Ewidencji Zabytków w pozycji 35 i 36 znajduje się cmentarz z I wojny światowej. Czy to są
dwa cmentarze?
Odpowiedzi udzieliła Elżbieta Bartoszewska.

W wyniku głosowania: za- 20 (jednogłośnie) Rada Miejska podjęta ww. uchwałę.

Nadano jej numer 434! yIIL/33!2021.

Ad 19 - Projekt uch wały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulic: Polnej, Bielawskiej i Warszawskiej w
mieście Konstancji, -Jeziorna.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazala glos Z-cy Kierownika Wydziału
Planowania Przestrzennego Elżbiecie Bartoszewskiej. która przedstawiła i omówiła w/w
projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 (jednogłośnie) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Nadano jej numer 435!yIIL”33!202ł.

Ad 20 - Projekt uch wały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla rejohl u nI. BicIawskiej w mieście Konstancji, -Jeziorna

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował zebranych. że obecny właściciel zakupu w/w
nieruchomość ze świadomością, że znajduje się tam glówny kolektor ściekowy.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw — 0, wstrzymały się - 4 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 436/V11L133/202 ł.

13



Ad - 21. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działek o nr ewid. 163/3 i 166/20 z obrębu ewid. 00

04 Czarnów w gminie Konstancin-Jeziorna.

Przewodnicząca Komisji Lada Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 (jednogłośnie) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 437/VIII/33/2021

Ad - 22. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla dzialek o nr ewid. 16 i 18/3 z obrębu 03-26 w

Konstancinie-Jeziornie.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 18, przeciw — 0, wstrzymały się - 2 Rada Miejska podjęła ww.

uchwalę.

Nadano jej numer 438/V111133/202 1.

Ad -23. Projekt uchwały ;y sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 10/51 z obrębią 02-01 w

Konstancinie-Jeziornie.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20, przeciw -. 0, wstrzymały się - 1 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.

Nadano jej numer 439/V111133/202 I.

Ad - 24. Projekt uch wały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 95 z obrębu 03-02 w Konstancinie

Jeziornie.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw — 1, wstrzymały się - 2 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.

Nadano jej numer 440/VIII/33/2021.
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Ad - 25. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 306,/VII/20/2016 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 1 czerwca 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego centralnej części terenu wsi Bielawa.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 (jednogłośnie) Rada Miejska podjęta ww. uchwałę.

Nadano jej numer 441/yIIL”33/2021.

Ad -26. Projekt uchwały w sprawie zmiany uch wały nr 308/VII/20/2016 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 1 czerwca 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego jezior bielawskich i terenów
przyległych.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania; za- 21 (jednogłośnie) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Nadano jej numer 442/y111133/202 1.

Ad - 27. Projekt uch wały w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania
projektu Strategii rozwoju gminy Konstancin-Jeziorna do 2030 roku.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Elżbieta Barroszewska poinformowała, że jest to dokument. który stanowi podstawę do
obiegania się o dofinansowanie ze środków zewnętrznych by zrealizować konkretne
inwestycje. Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, że program ten jest dokumentem
fakultatywnym. Radny Bogusaw Komosa poinformował, że jego zdaniem, taka strategia
powinna powstać 2 lata wcześniej.

W wyniku glosowania; za- 21 (jednogłośnie) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 443!VIIL”33!202 1.

Przewodnicząca Agata Wilczek podziękowała Elżbiecie Bartoszewskiej i przekazała głos
Sekretarz Gminy Bożenie Pindelskiej. Omówiła Ona następujący projekt uchwały;

Ad - 28. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy
Konstancin-Jezjorna,
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Poinformowała, że projekt uchwały została przygotowany w związku ze zmianą przepisów

ustawy o pracownikach samorządowych oraz rozporządzeniem Rady Ministrów dotyczącym

wynagradzania pracowników samorządowych. Rada Ministrów dała delegacje ustawową.

Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Radny Bogusław Komosa poinformował, że Jego zdaniem do czasu wyjaśnienia sprawy

zaginięcia 5 mln zł. Rada nie powinna glosować nad takim projektem uchwały. Nie wszyscy

Wójtowie i Burmistrzowie chcą tych podwyżek. Poinformował, że będzie głosował przeciw tej

uchwale.

Radny Piotr Wasilewski stwierdził, że skoro Rada jest zobowiązana przez ustawodawcę, aby

podwyższyć wynagrodzenie Burmistrzowi to wnioskuję aby to wynagrodzenie było w

wysokości i stanowiło minimum, które wynika z Ustawy. Uzasadnił to, że atmosfera

wokół Gminy w ostatnim czasie nie jest najlepsza w związku z kradzieżą 5 mlii zł.

Radna Anna Borowska stwierdziła, że zaproponowane w projekcie uchwały 90%

wynagrodzenie dla Burmistrza Gminy jest jak naj bardziej odpowiednie. Zaapelowała aby

podczas głosownia każdy z radnych wypowiedział się : Za albo przeciw. aby nie było głosów

wstrzymujących się w tak ważnej kwestii. Głos wstrzymujący się to jest głos niedecyzyjny.

Następnie głos zabrała Mecenas Iwona Czohara, poinformowała, że po raz pierwszy w prawie

zostało wprowadzone minimalne wynagrodzenie dla Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów

Miast. To określone minimalne wynagrodzenie oznacza. że jeśli ktoś wykonał swoja pracę

będąc pracownikiem ( a Burmistrz jest pracownikiem) to ma otrzymać to minimalne

wynagrodzenie, nawet jeśli taka uchwała nie zostanie przez Radę Miejską podjęta. W dalszej

kolejności radny Andrzej Cieślawski stwierdził, że zaproponowane w projekcie uchwały 90%

minimalnego wynagrodzenia dla Burmistrza to już jest obniżka xy stosunku do 100%.

Przewodnicząca Agata Wilczek przypomniała i podtrzymała swój wniosek złożony na Komisji

Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych, zawnioskowała o wynagrodzenie Burmistrza w

wysokości 80% czyli dolnej granicy określonej w Ustawie.

Wniosek o ustalenie wynagrodzenia zasadniczego dla Burmistrza Gminy w kwocie 8

344,00 zł, dodatku funkcyjnego w kwocie 2 760,00 zł oraz dodatku specjalnego w kwocie

333 1,20 zŁ

W wyniku głosowania: za- 10, przeciw 9, wstrzymały się - 2 wniosek przyjęty przez Radę

Miejską.

W wyniku głosowania: za- Ił, przeciw — 4, wstrzymały się -6 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę wraz z wnioskiem o obniżenie wynagrodzenia Burmistrza do 80%.

Nadano jej numer 444/V111133!202 I.

Ad-2 9 Projekt uch waty iy sprawie zasad pryznawank: i wysokości diet radnych Rady

Miejskiej Konstancin-Jeziorna.
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Mąjątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji a następnie omówił w/w projekt uchwały. Przedstawił
również wniosek podjęty na posiedzeniu Komisji Budżetu. Wniosek ten została poddany
głosowaniu na Sesji:

Wniosek polegający na tym, aby wparagrajie 2 pkt 3 projektu uch wały, miesięczna wysokość
diety byla ustalona w wysokości 90% (dla Przewodniczącego Komisji) oraz wparagrajie 2 pkt
2 projektu uch waly miesięczna dieta byla ustalona w wysokości 80% (dla
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej).
W wyniku glosowania: za- 20, wstrzymał się - wniosek przyjęty przez Radę Miejską.

Radny Andrzej Cieślawski poinformował, że ten projekt uchwały jest wynikiem ustawy oraz
rozporządzenia Rady Ministrów, które wprowadza możliwość podwyższenia diety radnym do
maksymalnie 2,4 krotności kwoty bazowej ustanowionej co rok u uchwale Budżetowej
Państwa. Ta kwota bazowa praktycznie nie zmieniała się przez ostatnie łO łat.
Radny Bogusław Komosa poinformował, że nie zgadza się z argumentacją radnego Andrzeja
Cieślawskiego, Gminą rządzi Burmistrz a nie Radni. Radna Bożena Wierzbicka podkreśliła, że
Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek jest zawsze obecna i bardzo dobrze
przygotowana do Sesji jak i jest obecna na Komisjach, bardzo godnie reprezentuje Radę
Miejską za zewnątrz.

W wyniku głosowania: za- ł6, przeciw — 4, wstrzymała się - I Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 445/VIII/33/202 1.

Ad—30 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nafunkcjonariusza publicznego w
osobie Edwarda Skarżyńskiego pelniącego funkcję Dyrektora Zakładu Gospodarki
Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie (BRM 185/2021).

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji omówiła w/w projekt uchwały.

W wyniku głosowania: za- ł9, wstrzymały się 2 Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 446/yłłL/33/202ł.

Ad -31 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna Kazimierza Jańczuka naruszając zasadę obiektywizmu, rzetelności,
bezstronności oraz równości wobec każdego mieszkańca na sesji Rady Miejskiej w dniu 13
maja 2021 r. (BRM 318/2021).

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Ałeksandra Kostrzewska omówiła w/w
projekt uchwały.

Skarżąca, która znajdowała się na sali posiedzeń, stwierdziła, że nie zgadza się z
rozstrzygnięciem zawartym w uchwale.
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Rozpoczęła się dyskusja. w której udział wzięli radni oraz Mecenas Kinga Krzyżewska, która

poinformowała, że rada miejska nie będzie rozpatrywała skarg. które oparte są o prowadzone

postepowania administracyjne, od tego są odpowiednie instytucje, postpowanie

administracyjne jest dwuinstancyjne. Rada Miejska nie może wypowiadać się do co

kompetencji organów, które rozstrzygają konkretne sprawy w pierwszej i w drugiej instancji.

Rada nie może wypowiadać się w zakresie spraw prowadzonych przez Sąd, W ramach

rozpatrywanych skarg od mieszkańców. Głos zabrał również radny Grzegorz Szewczyk, który

rozpatrywał z ramienia Komisji skarg, wniosków i petycji w/w skargę. Przypomniał, że od 14

lat jest prowadzone postepowanie przez Powiatowy Inspektora Drogowy w Piasecznie i do

chwili obecnej nie ma wyniku tego postępowania. Grzegorz Szewczyk poinformował, że był

tam osobiście a Burmistrz udzielał odpowiedzi na każde pytanie Skarżącej. Komisja skarg.

wniosków i petycji rozmawiała z Wydziałami merytorycznymi i zapoznawata się z

dokumentacją.

Radny Andrzej Cieślawski złożyt wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przysąpienie do

głosowania.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw - 4 wniosek o zamknięcie dyskusji zostal przyjęty.

Rozpoczęło się glosowanie nad projektem uchwały.

W wyniku głosowania: za- ł4, przeciw — 3, wstrzymały się 3 Rada Miejska podjęła ww.

uchwalę.

Nadano jej numer 447/yIIL/33/202 I

Ad -32. Korespondencja.

Kierownik Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk poinfonnowała, iż cała korespondencja

skierowana na sesję została przesłana do radnych oraz krótko omówiła treść nadesłanej

korespondencji.

Radna Iwona Siudzińska poinformowała, że na najbliższym posiedzeniu Komisji RoLnictwa i

Ochrony Środowiska będzie postawiony wniosek dotyczący podwyższenia diet dla sołtysów.

gdyż pismo w tej sprawie wpłynęło do Urzędu Gminy ( BRM 425/2021).

Ad 33- Zamknięcie obrad i ustalenie termin tą następnej sesji.

Przewodnicząca Agata Wilczek poinformowała, iż porządek obrad sesji został wyczerpany.

Poinformowała również, iż w dniu ł5.ł2.2021 r. planowana jest sesja w trybie obrad

mieszanym.

Następnie podziękowała wszystkim za obecność i zamknęła obrady XXXłłI sesji Rady

Miejskiej Konstancin-Jeziorna o godzinie 15.36

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD. która stanowi integralną część protokołu).

PRZEWODNICZĄCA
Protokół sporządziła: i

Joanna Bednarczyk
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin
Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowych
położonych w Konstancinie-Jeziornie, oznaczonych

jako działki ewidencyjne numer 13/23, 19/13 oraz

19/24 z obrębu 03-26.

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski,

Alfreda Konopka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna

Wilczek, Włodzimierz Wojdak

PRZECIW (3)
Anna Borowska, Bogusław Komosa, Iwona Siudzińska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Aleksandra Kostrzewska, Grzegorz Szewczyk,

Irena Śliwka, Bożena Wierzbicka, Dorota Zarzycka

NIEOBECNI (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 12:26

Wygenerowano wsy4erniee5esjap 202202-24 45202





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
gruntowej położonej w miejscowości Kawęczyn w
gminie Konstancin-Jeziorna, stanowiącej działkę
ewidencyjną numer 372 z obrębu 0009 Kawęczyn.

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy

Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra

Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Renata Wieczorek,

Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka

PRZECIW (1)
Arkadiusz Głowacki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek

BRAK GŁOSU (1)
Bożena Wierzbicka

NIEOBECNI (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021,0 godz. 12:32

Wygenerowano w yten5e eSesjap 202202-24 14:52:19





Wyniki glosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów
dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami, części
nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie
przy ulicy Literatów, stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 108/15 z obrębu 03-12.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,

Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk,

Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena

Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka

NIEOBECNI (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 12:34
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie

określenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej na

dofinansowanie z budżetu Gminy Konstancin
Jeziorna, przedsięwzięć z zakresu ochrony
środowiska, obejmujących modernizację systemów

ogrzewania w budynkach i lokalach mieszkalnych, na

korzystniejsze z punktu widzenia kryterium
sprawności energetycznej oraz kryterium

ekologicznego wraz z autopoprawką.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka,

Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr

Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna

Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 12:42

Wygenerowano w systemie eSeoai) 2022-02-14 14:53:21





Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie
obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do
obliczenia podatku rolnego na 2022 rok.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,

Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk,

Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena

Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka

NIEOBECNI (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 12:51

Wygenerowano w yten1ie esesja p I 2022-02-24 14:53:47





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami
dla gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2025.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy

Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra

Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,

Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,

Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Głowacki

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 13:53
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Wyniki glosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulic:
Polnej, Bielawskiej i Warszawskiej w mieście
Konstancin-Jeziorna.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK G1.OSU: 2, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy

Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra

Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Piotr Wasilewski, Izabella

Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz

Wojdak, Dorota Zarzycka, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (2)
Arkadiusz Głowacki, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 13:57
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ul
Bielawskiej w mieście Konstancin-Jeziorna.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,

Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata

Wieczorek, Agata Anna Wilczek Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka, Arkadiusz

Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)

Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Irena Śliwka, Bożena Wierzbicka

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 14:01
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działek o nr
ewid. 163/3 i 166/20 z obrębu ewid. 00-04 Czarnów
w gminie Konstancin-Jeziorna.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Arkadiusz Głowacki, Ignacy

Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra

Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,

Izabella Wieczorek Renata Wieczorek Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,

Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Renata Dąbrowska

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 14:04

Wygenerowano wyoern,e eSesiap 2022 44553





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla działek o nr
ewid. 16 i 18/3 z obrębu 03-26w Konstancinie
Jeziornie.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,

Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk,

Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak
Dorota Zarzycka, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Irena Śliwka, Bożena Wierzbicka

BRAK GŁOSU (1)
Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 14:07

Wyaenerowano w sysrenie eSesjapi 20220224 i4:5742





Wyniki glosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr
ewid. lo/51 z obrębu 02-01 w Konstancinie-Jeziornie.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy

Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra

Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,

Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,

Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Krzysztof Bajkowski

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 14:10

Wjgs@r@wan.owyten eeSa -
2027-02-21 1S7i$





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr
ewid. 95 z obrębu 03-02 w Konstancinie-Jeziornie.

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy

Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona

Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata

Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka, Arkadiusz

Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Irena Śliwka, Bożena Wierzbicka

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Głowacki

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 14:13

Wygeneruwdro w syterne eSesja.p 20220224 i4S833





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały nr 308/VII/20/2016 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 1 czerwca 2016 r. w
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego jezior
bielawskich i terenów przyległych.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,

Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk,

Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena

Wierzbkka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka, Arkadiusz

Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 14:17

Wygenerowano eiystemir eSesiap 2022 02 24 b-59:23





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania
projektu Strategii rozwoju gminy Konstancin
Jeziorna do 2030 roku.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA(21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,

Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk,

Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena

Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka, Arkadiusz

Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 14:23

Wygenerowano w syternie eSesJap 2027.0214 14:59:44





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna wraz z podjętym wnioskiem

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (11)
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Aleksandra Kostrzewska, Grzegorz Szewczyk,

Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,

Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (4)
Anna Borowska, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Iwona Siudzińska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Krzysztof Bajkowski, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Adam Grzegorzewski,

Irena Śliwka, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 14:54

Wygenfoy.anowcierrLe eSes:a 2i22 02-24 I .O0 06





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna wraz z wnioskiem

ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA(16)
Krzysztof Bajkowski, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki,

Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Grzegorz

Szewczyk, trena Śliwka, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka,

Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (4)
Anna Borowska, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Iwona Siudzińska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Piotr Wasilewski

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 15:07

WygŁ-rrw[ow yene eSesa 2.)2-D2-24 UO 31





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi na funkcjonariusza publicznego

w osobie Edwarda Skarżyńskiego pełniącego funkcję

Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w

Konstancinie-Jeziornie (BRM 185/2021).

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka,

Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr

Wasilewski, Izabella Wieczorek Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna

Wilczek, Dorota Zarzycka, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Bogusław Komosa, Włodzimierz Wojdak

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021,0 godz. 15:09

Wyqenerowarowsystenue Ses.i;; 2022-0124 50054





Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
rospatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy
Konsta ncin-Jeziorna Kazimierza Jańczuka naruszając
zasadę obiektywizmu, rzetelności, bezstronności oraz
równości wobec kazdego mieszkańca na sesji Rady

Miejskiej w dniu 13 maja 2021 r. (BRM 318/2021).

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SiĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:

ZA(11)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Bogusław Komosa,

Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Izabella Wieczorek

Agata Anna Wilczek Dorota Zarzycka, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (3)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Renata Wieczorek

BRAK GŁOSU (4)
Ignacy Gołębiowski, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 15:31

Wyeer,e,owant” \:„ systerHe eSea) 202-02-4 I )2 24





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z XXXI

sesji Rady Miejskiej.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA(18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska,

Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella

Wieczorek, Renata Wieczorek Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek Włodzimierz

Wojdak, Dorota Zarzycka

BRAK GŁOSU (1)
Adam Grzegorzewski

NIEOBECNI (2)
Bogusław Komosa, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 10:09

Wygt?nerowanc) wsysteiie eSesjap I 2022-02-24 1432:01





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmian uchwały budżetowej na rok 2021 wraz z
autopoprawką.

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA(16)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam

Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz

Szewczyk, Irena Śliwka, Izabella Wieczorek Renata Wieczorek Bożena Wierzbicka,

Agata Anna Wilczek Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Krzysztof Bajkowski, Piotr Wasilewski

BRAK GŁOSU (1)
Renata Dąbrowska

NIEOBECNI (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 12:14

we ce : 2322-CC-2r43-1





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2021-2028 wraz z

autopoprawką.

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (16)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam

Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz

Szewczyk, Irena Śliwka, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka,

Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Krzysztof Bajkowski, Piotr Wasilewski

BRAK GŁOSU (1)

Renata Dąbrowska

NIEOBECNI (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021,0 godz. 12:15

Wjjcneroy”aro W yuem,e eSesa 2022-02-24 435:09





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji
celowej dla Województwa Mazowieckiego.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,

Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk,

Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena

Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka

NIEOBECNI (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021,0 godz. 12:17

Wygsnercwariow ytern eSesjapi 2O22O2-24 4:39:15





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie

uchwalenia regulaminu dostarczania wody i

odprowadzania ścieków na terenie Gminy

Konstancin-Jeziorna.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,

Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk,

Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena

Wierzbicka, Agata Anna Wilczek Włodzimierz Wojdak, Dorota Zarzycka

NIEOBECNI (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 24 listopada 2021, o godz. 12:lg

WyąsElerowano W y5tone eSesjap 2022-02-24 14:39:59




